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Ishallar Sätra IP 
 
Det råder stor brist på istider i våra ishallar i söderort, vilket förvärrades av den förtida rivningen av 
Sätra Ishall. Föreningarna har blivit hänvisade till den nya ishallen på Mälarhöjdens IP, men bristen 
på tider är fortfarande stor och hämmar föreningarnas utveckling. Barn och ungdomar lämnar M/B 
Hockey pga brist på träningstider. 
 
På den tidigare ishallens plats ska två nya ishallar byggas. 
 
De nya ishallarna på Sätra IP skulle börja byggas våren/sommaren 2024, och vara klara hösten 2025 
enl. Hemsö Fastighets AB, som ansvarar för uppförandet av projektet enl. avtal. 
 
På Staden hemsida uppger man emellertid att projektet skulle starta Q1 2025 och vara klart 2026. 
 
I dagsläget när Q1 2025 snart är slut, så pågår ingen verksamhet på platsen. 
 
Så vi undrar: 
 

1. När kommer byggstart att ske? 
2. När är hallen klar att tas i bruk? 

 
 
 
Roine Löfgren (SD)  
Leif Söderström (SD)  
 
 
 


